

《单词百科:precepts是什么意思?precepts怎么发音?precepts的解释和用法》

英语单词precepts是什么意思?precepts怎么读?precepts怎么发音?简答网为您整理了precepts的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



precepts怎么读

precepts的读音:[p'ri:septs]

precepts的意思

1、n.规诫，戒律，箴言(precept的名词复数);

precepts的双语例句

1、Clear-cut: The precepts are formulated with no ifs andes , or buts.

明确: 戒律的条文不带假如、而且、但是之类的虚词.

2、 They accept the Prophet's precepts but reject some of his strictures.

他们接受先知的教训,但拒绝他的种种约束.

3、 Though I am lowly and despised, I do not forget your precepts.

141我微小被人藐视,却不忘记你的训词.

4、 Five precepts constitute the basic moral code of Buddhism.

五种戒律构成佛教的基本道德准则.

5、 The legal philosopher's concern is to ascertain the true nature of all the precepts and norms.

法哲学家的兴趣在于探寻所有规范和准则的性质.

6、 I meditate on your precepts and consider your ways.

15我要默想你的训词、看重你的道路.

7、 Why are the Four Cardinal Principles the Precepts for Governing Our Country?

为什么说四项基本原则是我国的立国之本?

8、 This has been my practice : I obey your precepts.

我所以如此,是因我守你的训词.

9、 Precepts should be requested from a left-home person -- an ordained monk.

必须向出家人求戒.

10、 Lay yogis are required to observe the Eight Precepts.

在家修行者必须持受八戒.

11、 Let thine hand help me; for I have chosen thy precepts.

愿你用手帮助我. 因我拣选了你的训词.

12、 I am small and despised: yet do not I forget thy precepts.

我微小,被人藐视.却不忘记你的训词.

13、Precepts are jewels from which all one's wealth and enjoyment manifest.

“戒是宝”,一切财富与享用皆源自戒律.

14、I understand more than the aged, Because I have observed Your precepts.

诗119:100我比年老的更明白、我守了你的训词.

15、I am small and despised, Yet I do not forget Your precepts.

诗119:141我微小被人藐视.不忘记你的训词.

以上是简答网为您整理的precepts怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关

于precepts的用法、

precepts的释义、precepts的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/precepts>

